

25 AVRIL 2019
CERCLE CITÉ
LUXEMBOURG

TABLE-RONDE

ÉGALITÉ FEMMES - HOMMES

EN ENTREPRISE

CLICHÉS ET AUTRES IMAGERIES TROMPEUSES

#LSF2019

Anne-Sophie Minaldo

Head of Corporate Citizenship, KPMG

Anne-Sophie Minaldo est Head of Corporate Citizenship chez KPMG et Présidente de la Fondation KPMG Luxembourg. L'éducation, la diversité, l'inclusion et, plus généralement, la confiance figurent en tête de son programme.

En tant qu'associée KPMG, elle est en charge des pratiques réglementaires où elle aide les entités à se conformer à un cadre en évolution.

La gouvernance, l'investissement responsable et la diversité au sein du conseil d'administration sont des valeurs fondamentales qu'elle transmet dans sa vie professionnelle depuis plus de 20 ans.

Anne-Sophie Minaldo is Head of Corporate Citizenship at KPMG and the Chairwoman of the KPMG Luxembourg Foundation. Education, diversity, inclusion and more broadly public trust are on top of her agenda.

In her role as a KPMG partner, she is leading the Regulatory practice where she assists regulated entities to comply with an evolving regulatory framework.

Governance, responsible investment, and diversity in the boardroom, are core values she spreads to the market in her professional life since more than 20 years.